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Verslag – Luchthaven Eindhoven Overleg 22 september 2022 
 

Aanwezig: Marjan van Giezen (Ministerie van IenW) 
Jorrit de Gruijter (Vliegbasis Eindhoven) 

 Kim Bogte (Ministerie van Defensie) 
 Jan van Burgsteden (Randgemeenten) 
 Eric Beex (Randgemeenten) 
 Frank Rombouts (Randgemeenten) 

Roel Hellemons (Eindhoven Airport) 
Klaas Kopinga (BOW) 
Door de Beus (omwonenden) 
Wim Scheffers (BVM2) 
Cees Beemer (omwonenden) 
Dick Veenstra (omwonenden) 
Egbert van de Pas (omwonenden) 
Peter Kentie (Eindhoven 365) 

 Willem Koster (Transavia) 
 Femke Dingemans (Brabantse Milieufederatie) 

Voorzitter: Staf Depla 
Secretaris: Jeroen Weekers & Stewart Adriaansen 

Datum: 22 juni 2022 
Tijd: 19:00 – 20:30 uur 

Locatie: Videolab Eindhoven 
  

Agendapunt  

1 .   Opening - De voorzitter meldt dat de provincie Noord-Brabant en de gemeente 
Eindhoven zich hebben afgemeld. Zij hebben wel schriftelijk input op de 
agenda doorgegeven via de secretaris. 
- Alle omwonendenleden zijn uitgenodigd voor de vergadering. Er is 
daarom een mix aanwezig van de leden van voorheen de civiele en 
militaire kamer. 
- Vliegbasiscommandant Jorrit de Gruijter is jarig. 

2 .   Vaststellen agenda LEO 22 
september 2022 

De agenda wordt vastgesteld.  

3 .   Verslag LEO van 22 juni 2022 Het verslag is besproken. De acties 220622-1 (vervolggesprek tussen de 
heer Sluyterman en Eindhoven Airport), 220622-4 (Besluitvorming over 
het voorstel fondsvorming in gang zetten) en 220622-5 (Het LEO 
informeren over de verdeling van de kosten voor fondsen rond 
Schiphol) worden gereed gemeld.  

4 .   Ingekomen stukken Het register met ingekomen stukken is besproken. De secretaris licht 
toe dat er een uitnodiging voor een rondetafelgesprek met de minister 
van IenW en ombudsman bij zit. De afvaardiging vanuit Eindhoven voor 
dit gesprek wordt afgestemd met de leden van de (voormalige) 
werkgroep klachten & meldingen.  

5 .   Mededelingen/ externe 
ontwikkelingen 

- Secretaris Jeroen Weekers heeft zijn vertrek per 1 januari 2023 
aangekondigd. Voor zijn opvolging staat een vacature tot en met vrijdag 
23 september open.  
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- Besluitvorming voor de bouwstenen uit het voorstel fondsvorming is 
bij alle financiers in voorbereiding. Bij de bouwsteen over de 
schrijnende gevallen zijn al inhoudelijke stappen gezet, met als doel om 
tot een overeenkomst te komen vóór het einde van het jaar. De 
provincie Noord-Brabant heeft schriftelijk laten weten dat de het voor 
haar een voorwaarde is dat er bestuurlijke afspraken worden gemaakt 
tussen de financiers van de fondsen.  
- Roel Hellemons laat namens de formateurs van het meldingenbureau 
weten dat de voorbereiding in vergevorderd stadium zijn. Op 19 
september heeft hierover een prettig gesprek plaatsgevonden met de 
werkgroep klachten & meldingen. 
- Er waren financiële problemen in het traject van het MER-onderzoek. 
Daardoor is vertraging opgelopen. Afronding van het proces om te 
komen tot een herzien Luchthavenbesluit in 2023 is niet meer haalbaar. 
Het doel van dit traject blijft om het sturingsmodel geluid zo snel 
mogelijk in te voeren.  
- Voor twee werkgroepen zijn nieuwe voorzitters gevonden. Wethouder 
Mariëlle Giesbertz van de gemeente Veldhoven wordt voorzitter van de 
werkgroep Klimaat. Steven Grevink, wethouder van Son en Breugel 
wordt voorzitter van de werkgroep Gezondheid. 
- Naar aanleiding van de eerste LEO-dag op 22 juni jl. is de vorm 
geëvalueerd. Het middag- en avondprogramma blijven ongewijzigd, de 
werkgroepen worden van begin van de middag verplaatst naar veertien 
dagen voorafgaand aan de LEO-vergadering.  

6 .   Stand van zaken werkgroepen Er wordt kennisgenomen van de stand van zaken van de werkgroepen.  

6a.  Voorstel keuze reductie CO2-
emissies van vertrekkend 
vliegverkeer 

De werkgroep Klimaat heeft een voorstel voorbereid dat het LEO vraagt 
om draagvlak uit te spreken voor de focus op CO2-reductie, in plaats van 
CO2-compensatie. Het voorstel wordt besproken en geaccordeerd. 
Daarbij wordt nog notie gemaakt van het feit dat het aanwenden van de 
verhoging van de tickettax voor het bijmengen van SAF de 
Rijksbegroting niet heeft gehaald. Dit blijft onder nadrukkelijke 
aandacht van de werkgroep klimaat. 

7 .   Medegebruiksvergunning 
2023 en 2024 

De LEO-voorzitter wordt gevraagd om een advies uit te brengen over de 
ontwerpvergunning voor het civiele medegebruik van de Luchthaven 
Eindhoven. In het informatieve middaggedeelte van de LEO-dag is een 
uitleg over de aanvraag en het proces van de vergunning toegelicht. 
Afgesproken wordt dat de ontwerpvergunning wordt toegestuurd aan 
de LEO-leden voordat er een informatiebijeenkomst plaatsvindt. Vanaf 
die bijeenkomst krijgen de LEO-leden drie weken de tijd om hun reactie 
aan de secretaris toe te sturen. Vervolgens brengt de LEO-voorzitter 
een advies uit. Op 1 december wordt gereageerd op het advies van de 
LEO-voorzitter. In een rondje eerste opmerkingen wordt aandacht 
gevraagd voor een inhoudelijke reactie op het LEO-advies, zowel 
mondeling als schriftelijk. Verder wordt gevraagd om een evaluatie van 
de vluchten die na 23:00 uur nog plaatsvinden. Een terugkoppeling op 
het LEO-advies tijdens de volgende LEO-bijeenkomst wordt toegezegd.   

8 .   Alternatieve(n voor de) 
boeteregeling 

Naar aanleiding van het actiepunt uit de COVM-vergadering van maart 
2022 hebben de voorzitter en secretaris het gesprek over de 
alternatieve(n voor de) boeteregeling voorbereid. Marc van Schuppen 
zal de gesprekken hierover gaan voorzitteen en verslag uitbrengen aan 
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de voorzitter. Hij start hiermee nadat zijn rol als onafhankelijk 
gespreksleider bij de schrijnende gevallen verder is gevorderd. Leden 
die lid willen zijn van het gesprek kunnen zich melden bij de secretaris. 

9 .   COVM: Rapportages eerste 
kwartaal 2022 

De commandant van de Vliegbasis presenteert de rapportage over de 
meldingen van geluidhinder in het tweede kwartaal van 2022. Er is net 
als de vorige rapportage wat verwarring over een aantal tabellen. 
Navraag leert dat de cijfers in de rapportage kloppen. Als aanvulling op 
deze rapportages wordt gevraagd of het dashboard met de KPI’s uit de 
medegebruiksvergunning kan worden toegevoegd aan de stukken van 
het LEO. 

1 0 .   Reglement LEO Om de samenvoeging van de twee voormalige kamers te borgen is een 
nieuw reglement voorbereid. Schriftelijke opmerkingen kunnen worden 
toegestuurd aan de secretaris. Algemene opmerkingen zijn welkom 
tijdens de bijeenkomst. Na behandeling worden de volgende afspraken 
gemaakt:  
- De koppeling met de organisatie ‘Samen op de hoogte’ dient niet terug 
te komen in het reglement; 
- De randgemeenten worden na invoering van dit reglement 
vertegenwoordigd door drie bestuurders; 
- De omwonenden voeren een vooroverleg in, waarin de woordvoering 
wordt afgestemd; 
- Het ministerie van Defensie wil het reglement nog intern juridisch 
laten toetsen, om te zien of het reglement aansluit bij de wetgeving 
omtrent COVM’s. 
Doel is dat op 1 december 2022 gewerkt kan worden volgens een 
vastgesteld reglement.    

1 1 .   Afscheid Stewart Adriaansen Na jarenlange betrokkenheid bij de COVM Eindhoven en later het LEO 
neemt Stewart Adriaansen afscheid. Hij wordt bedankt voor de prettige 
samenwerking en zijn jarenlange inzet. Stewart bedankt alle leden voor 
de prettige samenwerking.  

1 2 .   Rondvraag Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

1 3 .   Sluiting De voorzitter sluit de vergadering.  
 

# Actiepunt Actiehouder Gereed? 
220324-1 Gesprekken over een alternatieve boeteregeling of 

alternatieven voor de boeteregeling opstarten.  
Voorzitter & 
secretaris LEO 

✓ 

220324-2 Formatie van het meldingenbureau 2.0 Roel Hellemons, 
Jorrit de Gruijter & 
Jeroen Weekers 

 

220622-2 Informatiebijeenkomst organiseren over de reactienota 
op de NRD van de MER. 

Ministeries van IenW 
en Defensie 

 

220622-3 Presentatie door het Defensie Helikopter Commando 
tijdens LEO-dag. 

Defensie  

220922-1 Bestuurlijke afspraken tussen financiers van de LEO-
fondsen voorbereiden. 

Ambtelijk kernteam  

220922-2 Informatiebijeenkomst over de medegebruiksvergunning 
2023-2024. 

Ministeries van 
Defensie & IenW 

✓ 

220922-3 Insturen van reacties op de ontwerpvergunning voor het 
medegebruik in 2023 en 2024. 

Alle leden 
✓ 



 ‘Samen op de hoogte’ 

Torenallee 20 (4.002) 

5617 BC Eindhoven 

 

info@samenopdehoogte.nl 

 

KVK: 17145399 

IBAN: NL68 INGB 0008 6506 14 
 

 

Pagina 4 van 4 
Verslag 

 

220922-4 Een mondelinge en schriftelijke terugkoppeling van het 
LEO-advies op de medegebruiksvergunning 2023-2024. 

Ministeries van 
Defensie & IenW 

 
220922-5 Dashboard met KPI’s uit medegebruiksvergunning 

toevoegen aan de standaardbijlagen bij de LEO-
vergadering 

Secretaris 
✓ 

220922-6 Voorafgaand aan LEO-vergadering van 1 december 2022 
een juridische toets van het reglement. 

Ministerie van 
Defensie 

 
 

 

 

 

 

  


